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 PROTOKÓŁ NR 87/2021  

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto  

w dniu 22.07.2021 r. w godz. 19:00 – 20:35 

 

Po stwierdzeniu quorum posiedzenie Zarządu Dzielnicy I otworzył i prowadził z-ca Przew. p. Jan 

Hoffman. Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto, ul. Rynek 

Kleparski 4. Posiedzenie było prawomocne. Lista obecności w załączeniu.  

 

 

ad. 1 

Z-ca Przew. p. Jan Hoffman przedstawił porządek posiedzenia. Nie było uwag do zgłoszonego  

porządku i został ustalony - jak niżej. 

1) Otwarcie, stwierdzenie prawomocności, ustalenie porządku posiedzenia.  

2) Projekt uchwały w sprawie rewitalizacji terenu położonego przy ul. Wielopole przed 

budynkiem nr 19-21. 

3) Projekt uchwały w sprawie montażu oświetlenia ulicznego w ciągu ul. św. Marka na odcinku 

od ul. Floriańskiej do ul. Szpitalnej. 

4) Projekt uchwały w sprawie doświetlenia chodników w pasach drogowych i ścieżek 

rowerowych na terenie Miasta Krakowa. 

5) Oświadczenia i komunikaty, zamknięcie posiedzenia. 

 

ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie rewitalizacji terenu położonego przy ul. Wielopole przed budynkiem 

nr 19-21. Do Dzielnicy I Stare Miasto wpłynął e-mail od mieszkańca z prośbą o poparcie i zajęcie 

stanowiska w wyżej wymienionej sprawie. W ostatnich tygodniach w przestrzeni publicznej 

pojawiła się oddolna inicjatywa zagospodarowania przedmiotowego terenu. Pomysł ten zasługuje 

na uwzględnienie. Jednocześnie oczywistym zdaje się, iż jego realizacja powinna być 

poprzedzona konsultacjami społecznymi i uwzględniać stanowisko i potrzeby mieszkańców 

okolicznych terenów. 

Wobec powyższego Zarząd wniósł do Zarządu Zieleni Miejskiej o rewitalizację terenu 

położonego przy ul. Wielopole przed budynkiem nr 19-21. 

 

Zarząd przyjął uchwałę Nr 107/2021 w sprawie rewitalizacji terenu położonego przy ul. 

Wielopole przed budynkiem nr 19-21. 

W głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie montażu oświetlenia ulicznego w ciągu ul. św. Marka na odcinku od 

ul. Floriańskiej do ul. Szpitalnej. Brak oświetlenia ul. św. Marka na odcinku od ul. Floriańskiej do 

ul. Szpitalnej negatywnie wpływa na poziom bezpieczeństwa w tym rejonie.  

O zamontowanie oświetlenia na przedmiotowym obszarze zwracali się okoliczni mieszkańcy 

wskazując, że brak oświetlenia sprzyja zachowaniom niepożądanym ze strony osób postronnych 

i generuje liczne uciążliwości. 

Zarząd wniósł do Prezydenta Miasta Krakowa o ujęcie w projekcie budżetu Miasta Krakowa na 

rok 2022 montażu oświetlenia ulicznego w ciągu ul. św. Marka na odcinku od ul. Floriańskiej do 

ul. Szpitalnej. 

 



Zarząd przyjął uchwałę Nr 108/2021 w sprawie montażu oświetlenia ulicznego w ciągu ul. św. 

Marka na odcinku od ul. Floriańskiej do ul. Szpitalnej. 

W głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie doświetlenia chodników w pasach drogowych i ścieżek rowerowych 

na terenie Miasta Krakowa. 

Do Dzielnicy I Stare Miasto wpłynęło pismo z Zarządu Dróg Miasta Krakowa z prośbą o wskaza-

nie lokalizacji miejsc chodników w pasach drogowych oraz ścieżek rowerowych, które na chwilę 

obecną nie są dostatecznie oświetlone. W związku z powyższym Zarząd zawnioskował do Zarzą-

du Dróg Miasta Krakowa i wskazał następujące lokalizacje dodatkowych doświetleń: 

1. skwer „ Kółeczko” przy ul. Brzozowej, 

2. plac Biskupi, 

3.al. Mickiewicza przy przejściu dla pieszych zlokalizowanym w pobliżu skrzyżowania z ul. Ko-

chanowskiego, 

4. ul. Bernardyńska, 

5. plac na Groblach – ścieżki spacerowe i chodniki wokół boiska sportowego. 

 

Zarząd przyjął uchwałę Nr 109/2021 w sprawie doświetlenia chodników w pasach drogowych 

i ścieżek rowerowych na terenie Miasta Krakowa. 

W głosowaniu: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

ad.5 

Z-ca Przew. p. Jan Hoffman poinformował, że do protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu 

nie zgłoszono wniosków o sprostowanie. Protokół został przyjęty. 

Po zrealizowaniu punktów porządku posiedzenia z-ca Przew. p. Jan Hoffman zamknął posiedzenie 

Zarządu. 

 

 

 

 

                    Z-ca Przewodniczącego 

                                                                                                        Rady i Zarządu  

                              Dzielnicy I Stare Miasto  

                                       Jan Hoffman 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Fatima Barwińska 


